
De eerste vergadering van de Wellense gemeenteraadscommissie die 
de volksraadpleging over een mogelijke fusie moet voorbereiden hee�  
(eindelijk!) plaatsgevonden. De raadscommissie is belast met de inhou-
delijke en praktische voorbereidingen voor een volksraadpleging over 
het al dan niet fuseren met onze buurgemeenten. 

De gemeenteraadscommissie bestaat uit zeven leden, drie van de meer-
derheidspartij telkens één lid van de andere partijen. Voor de N-VA zetelt 
raadslid Gerry Briers in de commissie. Bij elke stap die de commissie 
wil zetten, moet ze groen licht krijgen van de gemeenteraad. Ook de 
beslissing om al dan niet tot een fusie over te gaan zal uiteindelijk door 
de gemeenteraad genomen worden.

Positieve sfeer
“De eerste vergadering is in een positieve sfeer gestart”, blikt Gerry Briers 
terug. “N-VA Wellen wil die positieve sfeer zeker behouden. Hopelijk 
komen we geen vertragingen meer tegen op weg naar 
de organisatie van de volksraadpleging en kunnen 
onze inwoners nog voor het zomerverlof hun mening 
geven over een fusie.”

Gerry Briers 
Gemeenteraadslid

Boeiend politiek jaar 

Beste Wellenaar,

Op politiek vlak belooft 2022 een héél 
boeiend jaar te worden, met voor Wellen 
een uiterst belangrijke volksraadpleging 
over een fusie. Zoals u weet is N-VA 
Wellen pleitbezorger van een fusie met 
onze landelijke buurgemeenten. Via 
een informatiefolder maakten we u in 
december 2021 al duidelijk welke voor-
delen zo’n fusie voor onze gemeente met 
zich meebrengt. 

Voor ons is het belangrijk om te kijken 
naar de lange termijn en niet naar het 
eigen ‘postje’. N-VA Wellen wil dat ons 
Bokkerijdersdorp net zijn eigenheid 
behoudt door te fusioneren met zijn 
landelijke buurgemeenten. Want nu heeft 
Wellen nog een keuze. Met de gekende
tendensen en evoluties wordt een 
fusie ons in de nabije toekomt gewoon 
opgelegd. Wat wordt het dan? Hasselt of 
Sint-Truiden? Neen, bedankt!

De voorbereidingen voor de volksraad-
pleging zijn ondertussen gestart. We 
hopen dat we snel kunnen landen, zodat 
u uw mening kan laten horen.

Ondertussen focust N-VA Wellen zich ook 
op andere thema’s. Meer daarover leest 
u in dit huis-aan-huisblad. Onze partij, 
met gemeenteraadslid Gerry Briers op 
kop, zal ook dit jaar het Wellense beleid 
constructief maar kritisch opvolgen.
Namens het bestuur van N-VA Wellen 
wens ik u een fi jn en productief voorjaar 
toe.

Joeri Philtjens
Afdelingsvoorzitter

Binnenkort kan u uw mening geven over een fusie met onze landelijke buurgemeenten. 

Volksraadpleging 
over fusie 
krijgt vorm

Geniet van het voorjaar!

Wellen
wellen@n-va.be N-VA Wellenwww.n-va.be/wellen
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Nieuws 
uit de 

gemeenteraadWoordgebruik gemeentebestuur uitgelegd
Een bloemlezing van het woordgebruik van het gemeentebestuur en de verklaring: 

•  Op constructieve voorstellen van de oppositie: 
“We nemen het mee.” 
Bedoeld wordt: “We stemmen het weg en zetten het later 
op de agenda als een voorstel van onszelf.”

•  Bij kritiek van de oppositie op niet-gerealiseerde 
projecten: “Het is niet onze schuld.”
Bedoeld wordt: “We hebben (via de kranten) te snel iets 
beloofd en krijgen het niet voor elkaar. We lopen achter de 
feiten aan.”

•  De uitvlucht bij uitstek: “Het ligt aan Covid-19.”
We veronderstellen dat dit virus al langer dan 2020 
ronddwaalt in Wellen. Want in de eerste drie jaar van de 
legislatuur is er vrijwel niets gerealiseerd. En dan hebben 
we het nog niet over de zes jaar ervoor. Denk maar aan het 
containerpark, het kernversterkende project, het stand-
beeld op de rotonde Zonneveldweg en Bloemenstraat.

Recyclagepark 2021
Neen, beste mensen, het gaat niet over 
het containerpark. Het gaat over het 
gemeentebestuur dat in 2021 veel voor-
stellen van de oppositie recycleerde om 
ze als eigen agendapunten naar voren te 
brengen. Al een geluk dat de oppositie 
nog wel goede ideeën heeft, want het 
gemeentebestuur heeft er geen meer.

Personeelstekort wordt opgelost
De bestuurskrachtanalyse was duidelijk: Wellen kampt met een tekort aan 
ambtenaren. Bovendien is er in de nabije toekomst een grote pensionerings-
golf op til. Toen de N-VA dat probleem al in 2020 aankaartte, was er niks 
aan de hand. Nu deed het gemeentebestuur er weer zes maanden over om de 
bestuurskrachtanalyse te evalueren. 

Maar er komt beterschap, in de vorm van een 
reorganisatie en de aanwerving van bijko-
mende ambtenaren. Onze vraag: men slaagt 
er nu al niet in om blijvende ambtenaren te 
vinden. Waar zal men de nieuwe dan vinden? 
Als het gemeentebestuur op zijn huidige 
tempo verder kabbelt, hebben we rond 2050 
misschien een uitgebreid personeelsbestand.

Proefopstelling Stokstraat 
voldoet niet aan toekomstige 
verkeersinfrastructuur
De Bloemenstraat wordt een eenrichtingsstraat. De 
uiteindelijke beslissing voor de Stokstraat was eind 
2021 nog niet gekend. Om de impact daarvan op de 
verkeersstromen te kunnen inschatten, werden er 
daar verschillende proefopstellingen getest. Maar 
daarbij werd nog geen rekening gehouden met 
het feit dat je binnenkort de Bloemenstraat niet 
meer kan inrijden vanuit de Notelarestraat. Onze 
opmerking daarover 
was volgens het 
gemeentebestuur 
irrelevant. Wij voor-
spellen nu al een 
verkeersinfarct aan 
het Kerkplein.

Uitzonderlijk vervoer
Eind december was er weer het jaarlijkse ‘uitzonderlijk vervoer van 
de Wellense kerstbomen’. De manier waarop de grote kerstbomen 
in december naar het plein voor het gemeentehuis en naar Ulbeek 
getransporteerd werden, is toch wel opmerkelijk. Op een Facebook-
filmpje was te zien hoe de bomen dertien meter over de weg sleepten. 
De regels voor een dergelijk transport zijn nochtans duidelijk. 

Raadslid Gerry Briers kaartte dit probleem 
aan tijdens de gemeenteraad. Zou men niet 
beter kiezen voor een definitieve, duurzamere 
oplossing? Een permanente boom of een 
alternatieve boom ergens in het centrum 
van Wellen. Ook kan gedacht worden aan 
een dennenboom in het centrum of in de 
Ulbeekstraat in Ulbeek. 

De burgemeester zette Gerry vervolgens weg 
als een boeman die alle kerstbomen weg wil. 
Dat is natuurlijk absurd en volledig onjuist.

wellen@n-va.be
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Minister Demir steunt volkstuinproject in centrum van Wellen
Vlaams minister van Omgeving Zuhal Demir (N-VA) keurde veertien nieuwe volkstuinprojecten goed, voor een totaalbedrag 
van 249.000 euro. Ook het volkstuinproject in het centrum van Wellen werd goedgekeurd. Het volkstuintje komt achter het 
gemeentehuis en OCMW-gebouw, waar de petanquebanen liggen.

Vlaams minister Zuhal Demir ondersteunt lokale partner-
schappen van mensen die samen voedsel willen telen, met 
respect voor de omgeving en de buurt. In totaal dienden 31 
partnerschappen een projectvoorstel in. Bij de goedgekeurde 
projecten zijn zowel klassieke volkstuinen als samentuinen, 
zorgtuinen, schooltuinen en voedselbossen. Wellen is ook mee 
uitverkoren. De volkstuin wordt ingericht als een combinatie 
moestuin-buurtboomgaard en zal gerealiseerd worden in het 
centrum van Wellen, achter de site van het gemeentehuis en het 
Lokaal Dienstencentrum.

Ontmoetingsplaats
De percelen liggen pal in het centrum en zijn momenteel deels 
in gebruik als petanquebanen, hondentoilet en weiland met een 
aantal bomen. Ze zullen verder ingericht worden als volkstuin 
en boomgaard, en als ontmoetingsplaats voor zowel de oudere 
bezoekers van het dienstencentrum als de bewoners van de 
omliggende assistentiewoningen, de scholen en andere gebrui-
kers. Het project fungeert als een schakel tussen de twee natuur-
gebieden De Broekbeemd en de Grote Beemd langs de Herk.

De subsidies dekken maximaal 75 procent van de totale project-
kost, met een maximum van 20.000 euro. De projecten kunnen 
van start gaan vanaf 1 februari en hebben een looptijd van 
maximaal drie jaar.

  er bij de heraanleg van de Bossstraat over de hele lengte fietspaden komen? Die worden 
echter niet aangelegd volgens de provinciale veiligheidsnormen. Daardoor ontvangt Wellen 
geen subsidies en mag de Wellense belastingbetaler de volledige som ophoesten. 

Op onze vraag hierover antwoordde het gemeentebestuur dat de Bosstraat op deze manier 
sneller heraangelegd kan worden. Maar niet veel later besliste het gemeentebestuur om 
eerst de Bloemenstraat heraan te leggen. Wat hebben we gemist? Of zit er toch ergens 
een addertje onder het gras?

  de Vlaamse minister van Mobiliteit een opdracht 
heeft uitgeschreven voor de uitrol van laadpalen
in Vlaanderen? Daardoor kan elke burger in de 
toekomst vragen om een laadpaal op 250 meter 
van de woning te hebben. Dit zal centraal beheerd 
worden. Mogen we nu verwachten dat de laadpalen 
in Wellen uiteindelijk efficiënt geplaatst zullen 
worden?

  Wellen op dit ogenblik over 87 
sociale wooneenheden beschikt? 
Om het bindend sociaal objectief te 
halen dat Vlaanderen oplegt, 
moeten er tegen 2025 nog 25 
bijkomende eenheden gecreëerd 
worden. Er zijn er 32 gepland. 
Plannen in Wellen loopt weliswaar 
van een leien dakje, realiseren is 
een ander paar mouwen.

Op dit ogenblik zijn er bovendien geen wooneen-
heden voor 65-plussers beschikbaar. Wel komt 
er een lokaal toewijzingsreglement voor ouderen.
Er staan op dit ogenblik 71 kandidaat-huurders 
ouder dan 65 op de wachtlijsten.

Wist u dat …

Vlaams minister Zuhal Demir ondersteunt lokale 
partnerschappen van mensen die samen voedsel 
willen telen, met respect voor de omgeving en de buurt.

www.n-va.be/wellen
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Kerncentrales sluiten is 
vergissing van de eeuw

De Belgische kerncentrales waren in 2021 goed voor 
meer dan de helft van onze stroomproductie. Tegelijkertijd 
stoten ze amper CO2 uit. 

Het is onbegrijpelijk dat de federale regering onze goedkoopste 
en meest klimaatvriendelijke energiebron wil uitschakelen. 
Dat is de vergissing van de eeuw.

De N-VA kiest voor betrouwbare, betaalbare en duurzame energie.

Wij passen voor het paars-groene recept dat de kerncentrales wil sluiten, vervuilende 
gascentrales wil bijbouwen en onze energieprijzen afhankelijk zal maken van Rusland. 
De N-VA kiest voor een realistische energiemix waarin kernenergie een rol blijft spelen en 
waarbij onze energievoorziening betrouwbaar, betaalbaar en duurzaam blijft.
Nog vragen over kernenergie? U vindt de antwoorden op www.kernenergie.vlaanderen.
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